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PROTOKÓŁ Nr V/2011 

z V  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 31 stycznia 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. 

Obecnych:  20 radnych. Spóźniony radny: Roman Miazga. 

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.9:00. 

 

Mirosław Wacławski  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał kolejno nazwiska radnych, którym Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Bała 

wręczyła legitymacje radnych, 

− poinformował zebranych o piśmie Burmistrza Sandomierza skierowanym do Burmistrza Miasta 

Szczecinek, zawierającym podziękowania dla władz i mieszkańców Szczecinka za pomoc finansową 

udzieloną Sandomierzowi w 2010r. w związku powodzią (pismo Burmistrza Sandomierza w 

załączeniu do protokołu z sesji). 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta z prośbą o wycofanie z porządku obrad projektów 

uchwał ujętych w pkt 6, pkt 7 i pkt 8, 

− projekty uchwał ujęte w pkt 6 i pkt 7 dotyczą zmian w poprzednich uchwałach, w związku z uwagami 

RIO odnośnie określenia w poprzednich uchwałach daty ich wejścia w Ŝycie, 

− w związku jednak z uzyskaniem od RIO informacji telefonicznej, Ŝe postępowanie w w/w sprawie 

zostało umorzone, nie ma potrzeby dokonywania zmian w/w uchwał, 

− odczytał notatkę z rozmowy telefonicznej przeprowadzonej przez p. ElŜbietę Muchę Dyrektora 

Wydziału Finansowego (notatka w załączeniu do protokołu z sesji), 

− odnośnie projektu uchwały ujętego w pkt 8,  w sprawie programu ochrony środowiska to projekt ten 

jest juŜ nieaktualny, poniewaŜ nie uwzględnia zmiany granic Szczecinka ani nowych uwarunkowań  

i nowych pomiarów, 

− po konsultacjach z Klubem Radnych Platformy Obywatelskiej  oraz w porozumieniu z Komisją 

Ochrony Środowiska Rady Miasta projekt w/w uchwały powinien zostać cofnięty do ponownego 

opracowania. 

 

Mirosław Wacławski  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył sesję przedstawiając zaplanowany pierwotnie porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu (dot. 1.234.088,00zł). 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu ( dot. 5.218.526,00zł). 
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5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/444/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 25 stycznia 2010r.  

w sprawie wysokości stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/544/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 8 listopada 2010r.  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011r. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/547/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 8 listopada 2010r.  

w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny i leśny. 

8. Uchwała w sprawie  uchwalenia aktualizacji Programu ochrony środowiska dla miasta Szczecinek na 

lata 2010-2013 z perspektywą na lata 2014-2017. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Kaszubska-I” w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Mysia Wyspa” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Cieślaka-Sikorskiego” w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

13. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości.  

14. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia nieruchomości w drodze przetargu.  

15. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wynajem pomieszczeń w trybie bezprzetargowym. 

16. Uchwała w sprawie upowaŜnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi Oświaty w Szczecinku do 

wydawania decyzji administracyjnych. 

17. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast  

i Gmin Dorzecza Parsęty. 

18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/249/2001 Rady Miasta Szczecinek z dnia 18 czerwca 

2001r. w sprawie przystąpienia do  Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania i przyjęcia 

jego statutu. 

19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

21. Wnioski i zapytania radnych. 

22. Zamknięcie  sesji. 

 

Po dyskusji i wymianie uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania nad wprowadzeniem 

zaproponowanych zmian w porządku obrad, proponując głosowanie łączne nad wycofaniem projektów 

uchwał ujętych w pkt 6 i pkt 7 oraz odrębnie nad wycofaniem projektu uchwały w pkt 8. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” wycofała z porządku obrad projekty 

uchwał ujęte w pkt 6 i pkt 7, oraz jednogłośnie 20 głosami „za” wycofała projekt uchwały ujęty w pkt 8. 

 

Porządek sesji po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu (dot. 1.234.088,00zł). 
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4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu ( dot. 5.218.526,00zł). 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/444/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 25 stycznia 2010r.  

w sprawie wysokości stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Kaszubska-I” w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Mysia Wyspa” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Cieślaka-Sikorskiego” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

10. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości.  

11. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia nieruchomości w drodze przetargu.  

12. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wynajem pomieszczeń w trybie bezprzetargowym. 

13. Uchwała w sprawie upowaŜnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi Oświaty w Szczecinku do 

wydawania decyzji administracyjnych. 

14. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast  

i Gmin Dorzecza Parsęty. 

15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/249/2001 Rady Miasta Szczecinek z dnia 18 czerwca 

2001r. w sprawie przystąpienia do  Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania i przyjęcia 

jego statutu. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

18. Wnioski i zapytania radnych. 

19. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad.2.  

Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Miasta w głosowaniu jawnym przyjęty jednogłośnie  

20 głosami „za”. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− w treści uchwały w paragrafie 2 proponuje się zmianę z „2021r.”  na „2016r.” i w uzasadnieniu z 10 lat 

na 5 lat. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał z czego wynika proponowana zmiana? 

 



 4

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− aby zaciągnąć kredyt w częściach trzeba dostosować się do przepisów ustawy o zamówieniach 

publicznych po to, aby wysokość kosztów obsługi kredytu nie przekroczyła kwoty określonej  

w ustawie, 

− przy planowanym kredycie okres 10-letni przekroczyłby tę wartość, dlatego ogranicza się okres spłaty 

do 5 lat. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał jaki będzie łączny dług miasta po zaciągnięciu kredytu ? oraz ile wyniesie łączny koszt 

zaciągnięcia kredytu? 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− łączne zadłuŜenie Miasta na dzień 31.12.2010r. wynosi 32.982.551,34 zł, 

− po spłaceniu rat w styczniu 2011r. na dzień 31.01.2011r. zadłuŜenie wynosi 32.477.132,34zł, 

− po zaciągnięciu planowanych kredytów zadłuŜenie wzrośnie o ok. 6 mln zł. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej ze względu na to, Ŝe nie głosował za uchwaleniem budŜetu 

na 2011r., nie poprze równieŜ uchwał dotyczących zaciągnięcia nowych kredytów, 

− Klub Radnych uwaŜa, Ŝe juŜ teraz trzeba podjąć działania mające na celu stopniowe zmniejszanie 

zadłuŜenia, 

− jeśli dojdzie się do progu zadłuŜenia 60% w 2012r., to będzie tragedia. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− słowa radnego Romana Matuszaka odbiera jako wyraz troski o stan finansów miasta, 

− troskę o poziom zadłuŜenia miasta widać równieŜ wśród radnych Klubu Platformy Obywatelskiej, 

− Klub Radnych PO będzie głosował za podjęciem proponowanych uchwał kredytowych, poniewaŜ 

troszczy się takŜe o inne aspekty waŜne dla miasta, w tym o dokończenie rozpoczętych inwestycji, 

− poza tym w prognozie na 2010r. jest 47% zadłuŜenia miasta, a nie jak błędnie sugeruje radny Roman 

Matuszak 60%, 

− nie jest to więc jeszcze czas na cięcie wydatków, 

− w budŜecie na 2011r i na 2012r. uwzględniono scenariusz moŜe nie najbardziej optymistyczny, ale 

jednak optymistyczny, 

− jeśli nie nastąpi planowana sprzedaŜ mienia komunalnego, to przy proponowanych w takim 

przypadku cięciach wydatków, Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej reprezentowany przez 

radnego Romana Matuszaka  powinien  takie cięcia poprzeć. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− chcąc się upewnić zapytał, czy przewidywane kredyty wynikają z podjętej uchwały budŜetowej?. 
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Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− koszt obsługi kredytu na kwotę 1.234.088,00zł przy 5-letnim okresie spłaty wyniesie 302.142,58zł, 

− koszt drugiego z planowanych kredytów wyniesie 2.572.834,25zł, 

− oba kredyty wynikają z uchwały budŜetowej na 2011r., opisano to w uzasadnieniu obu 

proponowanych uchwał. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Roman Matuszak powinien był dokładnie zapoznać się z materiałami dotyczącymi 

proponowanych uchwał kredytowych, 

− nie wiadomo skąd radny wziął prognozę zadłuŜenia na 2010r. sięgającą rzekomo 60% i z jakich 

źródeł korzystał, poniewaŜ z prognozy przyjętej przez Radę Miasta to nie wynika, 

− zaproponowane uchwały stanowią realizację budŜetu, który uchwaliła Rada Miasta, 

− wydatki bieŜące zostały znacznie ograniczone, aby dostosować je do ustawy o finansach publicznych, 

− rezygnacja z dotacji na realizację inwestycji miejskich byłaby błędem. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, Ŝe mówił jedynie o ewentualnej  moŜliwości zadłuŜenia do wysokości 60%, a nie Ŝe zostało 

to zaplanowane. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Roman Miazga. Od tej pory obecnych na sesji 21 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania,  

− wpierw nad przyjęciem zaproponowanej poprawki w paragrafie 2 uchwały zamiast „2021r.” wpisanie 

„2016r.”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących 

się przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się podjęła: 

uchwał ę Nr V/35/2011 

w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu. 

 

Ad.4.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się podjęła: 

uchwał ę Nr V/36/2011 

w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu. 

Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radni zapytali: kim jest proponowany inkasent, i czy jest on w stanie podołać obowiązkom w przypadku 

np. choroby, kto wówczas będzie pobierać opłatę targową? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe w paragrafie 1 uchwały zamiast „Jana Pietrzyka” powinno być Jerzego Pietrzyka”, 

− proponowany inkasent opłaty targowej to osoba, która dotychczas pobierała te opłaty, ale jako 

pracownik Klubu Darzbór, 

− istotną zmianą jest to, Ŝe beneficjentem będzie teraz nie tylko Klub Darzbór, ale i inne kluby sportowe.  

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− zaproponował poprawkę w paragrafie 3 uchwały,  

− zamiast wejścia w Ŝycie uchwały po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym, 

wpisać datę obowiązywania uchwały od 1 lipca 2011r., 

− uzasadnił, Ŝe zaproponowano podjęcie uchwały w okresie, kiedy Klub Darzbór wchodzi w rozgrywki, 

które zostały juŜ ujęte w budŜecie tego Klubu, 

− natychmiastowe zmniejszenie wpływów z opłat targowych moŜe uniemoŜliwić temu Klubowi wzięcie 

udziału w rozgrywkach, i moŜe narazić Klub na dodatkowe straty, 

− przyjęcie obowiązywania uchwały dopiero od 1 lipca 2011r. umoŜliwi Klubowi przygotowanie się do 

innego sposobu pozyskiwania środków na swoją działalność. 

 

Paweł Szycko  Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej : 

− stwierdził, Ŝe słuchając argumentów radnego Wiesława Drewnowskiego ma mieszane uczucia, 

− z jednej strony rozwiązanie, gdzie kaŜdy dzień więcej podziału na „równych” i „równiejszych” jest złe, 

− z drugiej strony trzeba się zastanowić nad najlepszym rozwiązaniem, 

− w związku z powyŜszym w imieniu Klubu Radnych zgłosił wniosek o 15 min. przerwę obradach. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad wnioskiem o zarządzenie przerwy. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” wyraziła wolę zarządzenia 15 minutowej 

przerwy. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ogłosił przerwę od godz. 9:55 do godz.10:10. 

 

Po przerwie na salę obrad powróciło 21 radnych. Obrady zostały wznowione w przerwanym punkcie  

o godz. 10:10. 

 

Paweł Szycko  Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej : 

− poinformował, Ŝe w Klubie Radnych Platformy Obywatelskiej głosy i stanowiska są podzielone, 

dlatego przy głosowaniu nad przyjęciem poprawki zaproponowanej przez radnego Wiesława 

Drewnowskiego nie będzie obowiązywała dyscyplina klubowa. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe zmieniając w uchwale imię inkasenta z Jana na Jerzego, naleŜy tę zmianę 

uwzględnić równieŜ w uzasadnieniu projektu uchwały. 

 

Roman Matuszak Klub Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− zaproponowana przez radnego Wiesława Drewnowskiego poprawka to rozsądna propozycja, 

− Klub Radnych przychyli się do przyjęcia tej poprawki. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśniając wcześniejsze wątpliwości radnych stwierdził, Ŝe dotychczas nie było przypadku, aby 

inkasent zachorował, poniewaŜ opłatę targową pobierał Klub jako osoba prawna, 

− jeśli jednak do takiej sytuacji dojdzie, to poboru opłaty będzie dokonywać pracownik Urzędu Miasta 

bez dodatkowego wynagrodzenia w ramach swojego stosunku pracy, 

− inkasent wskazany w uchwale teŜ w takim przypadku nie otrzyma prowizji. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania,  

− wpierw nad przyjęciem zaproponowanej poprawki w paragrafie 1 uchwały, zamiast „Jana Pietrzyka” 

wpisanie „Jerzego Pietrzyka”. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę 

dotyczącą imienia inkasenta. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad przyjęciem poprawki zaproponowanej przez radnego Wiesława 

Drewnowskiego, odnośnie daty rozpoczęcia obowiązywania uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  17 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw’ i 0 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęła zaproponowaną poprawkę dotyczącą daty rozpoczęcia obowiązywania 

uchwały od dnia 1 lipca 2011r. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały z uwzględnieniem przyjętych obu poprawek. 

 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 
 

uchwał ę Nr V/37/2011 

 w sprawie  zmiany uchwały Nr XLII/444/10 Rady Miasta Szczecine k z dnia 25 stycznia 2010r.  

w sprawie wysoko ści stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru.  

 
Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr V/38/2011 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

terenu „Kaszubska-I” w Szczecinku. 

Ad.7.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał, na jakiej podstawie i kto wydał decyzję zezwalającą na wycinkę drzew na Mysiej Wyspie? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to pytanie nie dotyczy tego punktu, ale zostało to wykonane na podstawie operatu leśnego i decyzji 

Starosty Powiatowego w Szczecinku. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr V/39/2011 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

terenu „Mysia Wyspa” w Szczecinku.  

Ad.8.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr V/40/2011  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Cie ślaka-Sikorskiego” w Szczecinku. 

Ad.9.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr V/41/2011  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek.  
 
 
 
 
] 
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Ad.10.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− odczytała pismo mieszkańców Świątek zawierające 88 podpisów, sprzeciwiających się uruchomieniu 

na osiedlu Świątki klubu motocyklistów, 

− przedłoŜyła pismo mieszkańców na ręce Przewodniczącego Rady Miasta(pismo mieszkańców  

w załączeniu do protokołu). 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− wyjaśnił, Ŝe na posiedzeniu Komisji poparł projekt uchwały nie znając zastrzeŜeń mieszkańców 

osiedla Świątki, 

− po zapoznaniu się z tymi zastrzeŜeniami Klub Radnych postanowił głosować przeciw podjęciu 

proponowanej uchwały. 

 

Paweł Szycko Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− wyjaśnił, Ŝe próbuje znaleźć argumenty „za” i „przeciw” podjęciu uchwały, 

− na osiedlu Świątki znajduje się obiekt, który od lat stoi i niszczeje, i nie jest wykorzystywany, 

− z jednej strony jest grupa ludzi, którzy mają pasję i szukają miejsca na swoją świetlicę, gdzie mogliby 

się  spotykać, 

− rajdy motocyklowe odbywają się poza miastami, a więc takŜe poza taką świetlicą, 

− z drugiej strony biorąc  pod uwagę pewną ewentualną uciąŜliwość, są od tego odpowiednie słuŜby,  

w tym StraŜ Miejska, które odpowiadają za porządek w mieście, 

− zrozumiała jest uciąŜliwość przejeŜdŜających kładów, które trudno dogonić i zidentyfikować, 

− jeśli jednak stowarzyszenie motocyklistów będzie prowadzić działalność uciąŜliwą dla mieszkańców, 

będzie moŜna wypowiedzieć umowę, 

− dziś nie naleŜy zamykać takiej moŜliwości, 

− Klub Radnych Platformy Obywatelskiej będzie głosował za podjęciem proponowanej uchwały.  

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− na temat motocyklistów pojawiają się opinie negatywne, ale tu chodzi o ludzi zrzeszonych  

w stowarzyszeniu, którzy chcą korzystać z motocykli w sposób cywilizowany, 

− turystyka motorowa się rozwija, w większości to ludzie uprzejmi i kulturalni, którzy w sposób kulturalny 

promują jazdę na motocyklach. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− wyjaśniła, Ŝe nie ma nic przeciwko takiej działalności, 

− chodzi o to, Ŝe te tereny powinny zostać zachowane dla celów bardziej przyjaznych przyrodzie  

i turystyce wypoczynkowej, 

− odwołała się do względów środowiskowych. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− pojawiły się dwa spojrzenia na omawiane zagadnienie, które nie muszą być ze sobą sprzeczne, 

− zlokalizowanie świetlicy na początku osiedla jest dobrą lokalizacją, jeśli usprawni się ruch tych 

motocykli, 

− nie wyobraŜa sobie przejazdu kawalkady motorów lasem. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− chodzi o to, Ŝeby klub miał swoją siedzibę, gdzie członkowie będą się spotykać, a nie o przejazdy 

motorami przez las i osiedle, 

− obiekt jest od wielu lat nieuŜytkowany, dlatego skoro nadarza się okazja jego zagospodarowania, to 

warto z tego skorzystać. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zaapelował o dokładne czytanie projektów uchwał, 

− chodzi o wydzierŜawienie budynku, a nie terenu. 

 

Paweł Szycko radny: 

− nie ma mowy o Ŝadnym kompromisie, 

− nie wyobraŜa sobie bowiem sytuacji, Ŝe mieszkańcy zaakceptują jakąkolwiek uciąŜliwość, 

− w jego odczuciu uciąŜliwości tej po prostu tam nie będzie. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− jako mieszkanka osiedla Świątki argumenty radnej Joanny Pawłowicz do niej nie trafiają, 

− uwaŜa, Ŝe uruchomienie świetlicy jako siedziby klubu motocyklistów nie będzie uciąŜliwe dla 

mieszkańców, 

− dlatego będzie głosowała „za” podjęciem uchwały. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zapytał, czy w Szczecinku działają jakieś struktury tego stowarzyszenia, skoro tu ma być jego 

siedziba? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− struktur stowarzyszenia w Szczecinku nie ma, ale są członkowie tej organizacji,  

− są struktury w Sianowie i tam dotychczas mieści się siedziba klubu, 
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− odnośnie pisma mieszkańców zwrócił uwagę, Ŝe powinno być podpisane jako „mieszkańcy osiedla 

Świątki” , a nie jako „mieszkańcy „Świątek”, poniewaŜ zostały one przyłączone do Szczecinka, 

− działalność klubu absolutnie nie będzie uciąŜliwa dla mieszkańców, 

− największe imprezy motocyklowe w kraju odbywają się w kurortach uzdrowiskowych, w tym  

w Kołobrzegu, i cieszą się ogromnym zainteresowaniem turystów, mieszkańców i władz tych miast, 

− klubowi chodzi o zmianę wizerunku motocyklistów,  

− to przewaŜnie ludzie dobrze sytuowani, wykształceni, posiadający drogie motory, na których jeździ się 

spokojnie, 

− reakcja radnej Joanny Pawłowicz nie jest myśleniem o integracji przyłączonego  osiedla z miastem, 

− jeśli jednak plany zagospodarowania osiedla Świątki się ziszczą, to będzie ono dzielnicą ze sklepami, 

domami i całą pozostałą infrastrukturą. 

 
Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe wie, iŜ Burmistrz równieŜ jest motocyklistą, dlatego proponuje utworzenie świetlicy na 

osiedlu Trzesieka, 

− odnośnie pisma, to zredagowali je i podpisali mieszkańcy,  

− radna jest tylko ich reprezentantem. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta  17 głosami „za” , przy 4 glosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła: 

uchwał ę nr V/42/2011  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści. 

Ad.11.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta  17 głosami „za” , przy 4 glosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła: 

uchwał ę nr V/43/2011  

w sprawie zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia nieruchomo ści w drodze przetargu.  
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Ad.12.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− uchwała dotyczy pomieszczeń w SP-6. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił uwagę na tzw. „literówkę”, tj. brak litery „d” w wyraŜeniu „po firmą” zamiast „pod firmą”  

w paragrafie 1 pkt 2 uchwały. 

 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił radnych o uwzględnienie tej oczywistej korekty bez konieczności jej przegłosowania, 

− przystąpił głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr V/44/2011  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wynajem pomieszcze ń w trybie bezprzetargowym. 

Ad.13.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Jacek Brynkiewcz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr V/45/2011  

w sprawie upowa Ŝnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi O światy w Szczecinku do 

wydawania decyzji administracyjnych.  

Ad.14.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 
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− proponowani delegaci to: ElŜbieta Mucha, Czesław Podkowiak, Marcin Wilk, Andrzej Wdowiak, 

Małgorzata Golińska, Wojciech Knapik oraz Stefan Miętki, 

− kandydaci wyrazili zgodę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił głosowania nad projektem uchwały,  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr V/46/2011  

w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miast a Szczecinek w Zwi ązku Miast  

i Gmin Dorzecza Pars ęty. 

 
Ad.15.  
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− oprócz Burmistrza do składu delegacji proponuje się radną Edytę Wojnicz. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy radna Edyta Wojnicz wyraziła zgodę. 

 

Edyta Wojnicz radna: 

− wyjaśniła, Ŝe taką zgodę wyraziła, i Ŝe zapytano ją o to jeszcze przed przygotowaniem projektu 

uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił głosowania nad projektem uchwały,  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr V/47/2011  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/249/2001 Rady Mi asta Szczecinek z dnia 18 czerwca 2001r.  

w sprawie przyst ąpienia do  Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu  Pomerania  

i przyj ęcia jego statutu. 

Ad.16.Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zadała pytanie dot. zarządzenia Burmistrza nr 110/10, 

− czy dopłata określona w tym zarządzeniu została zakwalifikowana jako wydatki majątkowe czy jako 

wydatki bieŜące? 
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Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− dopłata jest wydatkiem bieŜącym, zgodnym z klasyfikacją ustawową . 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− w planie budŜetu ujęty był juŜ wkład do spółki na ten cel, czy to nieporozumienie? 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− Burmistrz podjął decyzję, Ŝe z dniem 31 stycznia 2011r. przeniesione zostaną wydatki majątkowe na 

wydatki bieŜące. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− czy chodzi o to samo oraz czy dotyczy to równieŜ zarządzenia 116/10? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to zadanie co roku jest zlecane spółce PGK, 

− środki zostały przekazane jako wkład majątkowy, ale spółka moŜe je wydatkować jako wydatki 

bieŜące. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zapytała, czy takie rozwiązanie jest zgodne z ustawą? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− ustawa określa pewne kryteria i Burmistrz mógł przyjąć takie rozwiązanie w granicach tych kryteriów, 

− budŜet musi się równowaŜyć, i dlatego został tak skonstruowany, 

− innej moŜliwości nie ma. 

 

Ad. 17. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta . 

 

Odnośnie pisma, o którym mowa w pkt 11 „Informacji Przewodniczącego Rady Miasta” padło pytanie, 

kiedy niepełnosprawnym dzieciom zostały odebrane ulgi dotyczące bezpłatnych przejazdów? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe na pewno nie przez Radę Miasta ostatniej kadencji. 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe odpowiedź na w/w pytanie wynika z  treści uchwały i daty jej podjęcia, 

− ówcześni radni świadomie nie przyznali niepełnosprawnym dzieciom całkowitej ulgi, tylko zniŜkę 50%, 

poniewaŜ ustawa nie określa stopnia niepełnosprawności dla dzieci, 

− poinformował, Ŝe przedstawił Radzie Miasta i Burmistrzowi swoją opinię prawną na piśmie, którą 

przedłoŜył na ręce Przewodniczącego Rady Miasta (opinia mecenasa w załączeniu). 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− Komisja Problemów Społecznych zwołana na 3 lutego 2011r. zajmie się tym zagadnieniem i swoje 

stanowisko przedstawi Radzie Miasta.  

 

Ad.18.  Wnioski i zapytania radnych. 

Paweł Szycko radny: 

− poruszył problem psich odchodów na miejskich zieleńcach i chodnikach, który wymaga rozwiązania  

i który trzeba w końcu rozwiązać choć przyznał, Ŝe nie ma na to swojego pomysłu. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poruszyła problem dotyczący rekultywacji jeziora Trzesiecko, postulując o zastanowienie się w jaki 

najbardziej skuteczny sposób problem ten rozwiązać, 

− powołała się na informacje statystyczne i wyniki badań, z których wynika, Ŝe jezioro to nadal naleŜy do 

grupy trzech najbardziej zanieczyszczonych w regionie, 

− jej zdaniem stosowane dotychczas metody rekultywacji jeziora nie przyczyniły się do poprawy jakości 

wód, 

− wykryte w wodach jeziora metale cięŜkie mają negatywny wpływ na organizmy Ŝywe, 

− poddaje ten problem do analizy wszystkim radnym. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe jest to punkt: „wnioski i zapytania radnych” a nie „wolna trybuna”, 

− poza tym jak dotychczas na posiedzeniach Prezydium Rady Miasta nie było przedstawicieli Klubu 

Radnych Wspólnota Samorządowa. 

 

GraŜyna Koszmar radna: 

− zwróciła się z pytaniem do Prezesa ZGM TBS Sp. z o.o. dotyczące realizacji przycinki gałęzi drzew 

przy ul. 9-go Maja i ul. Sadowej, prosząc o przygotowanie odpowiedzi na piśmie. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− nawiązując do wypowiedzi radnej Joanny Pawłowicz poinformował, Ŝe poruszonymi przez radną 

problemami zając się ma Komisja Ochrony Środowiska zgodnie z przyjętym planem pracy Komisji na 

rok 2011. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− poruszyła problem zakazu parkowania przez 24 godz. na dobę we wszystkie dni tygodnia na parkingu 

za Ratuszem pytając, czy taki zakaz dla parkujących nie będących urzędnikami, obowiązujący 

równieŜ w godzinach popołudniowych i w dni wolne od pracy,  jest rzeczywiście uzasadniony? 

− zwróciła się z wnioskiem o ograniczenie tego zakazu tylko do godzin pracy Urzędu Miasta. 
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 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgodził się w całości z argumentacją radnej Katarzyny Dudź deklarując ograniczenie w/w zakazu 

parkowania zgodnie z wnioskiem radnej, 

− wyjaśnił jednak i uprzedził, Ŝe w przypadku zajmowania miejsc parkingowych przez osoby 

nieuprawnione w godzinach obowiązywania zakazu, będzie wymagał od StraŜy Miejskiej 

egzekwowania tego zakazu i ewentualnego podjęcia stanowych działań. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę na wybijanie szamba od strony wejścia do budynku nr 5 przy ul. Ordona, prosząc 

Prezesa ZGM TBS Sp. z o.o. o zainteresowanie się tym faktem.  

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− na ostatniej sesji poruszył kwestię parkowania pojazdów przed SP-7 i Gimnazjum nr 3, ale  

nie otrzymał odpowiedzi, jak ten  problem i kiedy będzie rozwiązany, 

− poruszył ponadto kwestię platform samochodowych z reklamami pozostawianych na parkingach, 

− czy za zajęcie miejsca pod te reklamy uiszczane są opłaty? 

− czy StraŜ Miejska moŜe karać mandatami za takie ustawienia reklam?  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie parkowania przed SP-7 i Gimnazjum nr 3 wyjaśnił, Ŝe odbyło się spotkał się wraz  

z Zastępcą Burmistrza Danielem Rakiem i Panią Anną Mista Dyrektorem Wydziału Komunalnego, 

spotkał się z Dyrektorami w/w szkół,  

− na spotkaniu problem poddano gruntownej i wnikliwej analizie oraz przemyśleniom, 

− są juŜ decyzje administracyjne dotyczące przebudowy wjazdu na parking przed szkołą, aby umoŜliwić 

swobodny przejazd dookoła klombu, będzie to najlepsze rozwiązanie, 

− parking przy ulicy został podzielony na dwie części, dla nauczycieli po jednej stronie i dla rodziców po 

drugiej, 

− środkowy parking wyłącznie dla nauczycieli, 

− odnośnie reklam pozostawianych na platformach samochodowych, pozostawianych na parkingach  

wyjaśnił, Ŝe jest to niezgodne z prawem, poniewaŜ to ustawianie reklam w pasie drogowym, 

− parkingi to nie miejsce na reklamy, 

− wybudowanie miejsca parkingowego jest zbyt drogie, aby wykorzystywać je na taki cel, 

− prawo będzie musiało być egzekwowane. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odnośnie moŜliwości parkowania przy SP-7 i Gimnazjum nr 3 zwrócił uwagę, aby nie zawęŜać 

określenia osób uprawnionych tylko do „rodziców” dowoŜących dzieci do szkoły, poniewaŜ uczniów 

dowoŜą równieŜ dziadkowie, do których równieŜ się zalicza. 
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Katarzyna Dud ź radna: 

− podziękowała Pani Annie Mista Dyrektorowi Wydziału Komunalnego za opracowanie projektu 

przejścia dla pieszych na ul. Szczecińskiej, o co radna wnioskowała na poprzedniej sesji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych pytań i wniosków stwierdził, Ŝe porządek obrad został wyczerpany, 

− przypomniał radnym o obowiązku złoŜenia oświadczeń majątkowych, 

− zamknął sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.11:25. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski 


